
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 8. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1195

Mener ministeren, at der er foretaget tilstrækkeligt oprydningsarbejde i sagen om overløb

af kloakvand på en mark på Langeland, jf. artiklen ”For tredje gang løb der kloakvand ud

over Jespers mark” fra Landbrugsavisen den 8. juli 2020 (www.landbrugsavisen.dk/tred-

je-gang-løb-der-kloakvand-ud-over-jespers-mark), og hvorfor er jordlaget ikke fjernet helt

ned til drænrøret? Hvad er ministerens kommentar til, at landmanden skønner, at der i

meget lang tid vil sive kommunalt kloakvand ned i drænrøret og videre ud i vandmiljøet,

som følge af den tilsyneladende sparsomme oprydning? Og hvad er ministerens kom-

mentar til, at den pågældende nuværende trykledning måske ikke er anlagt korrekt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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